
  ZÁPIS   Č.  6/2019 

 

z jednání OV středočeské oblasti ČJF, konaného dne 18. 6. 2019 na Kladně. 

Přítomni: Václav Drbal, Michael Moudrý, Ing. Pavlína Bůžková, Ing. Antonín Klauz, Ing. Michael Veselý,  

Jana Nosková (sekretář). 

 
Bod 1. Ekonomika 
Rozpočet – trvá. Bude předložen pro přehlednost v novém i starém formuláři, a pouze jako provizorní, 
nebo´t se očekává další upřesnění k některým kapitolám OPP. Především co se týká administrace akcí pro 
mládež, výhledově se dle podmínek OPP aktivity jeví organizačně a administrativně velice komplikované, 
členové OV stále nemají jasno, zda bude reálné je dle nových podmínek realizovat. 
Sekretářka se snaží zjistit na sekretariátu, jaký je postup při objednání nového PC – dle informace M.Blažka 
se proces IT komise netýká, ale je třeba vše řešit přímo na sekretariátu.  
Sekretářka informovala o nových postupech administrace příspěvků a výher pro OM a další významné 
akce, ing. Bůžková vykomunikuje a ověří přesnou formulaci a detaily. 
S ohledem na mnoho témat k řešení stále OV trvá na uspořádání společné schůzky zástupců oblastí pro 
ekonomické záležitosti. 
 

Bod 2. – OV na své minulé jednání přizval jako hosta paní Janu Holíkovu ohledně konzultace s pomocí 

administrování průběhu, žebříčku a výsledků Středočeské jezdecké ligy. V této věci proběhlo prvotní 

zaškolení J. Holíkové do problematiky zpracování bodování seriálu SJL – zaškolila Ing. Bůžková. V dalších 

krocích bude J. Holíkové nápomocna sekretářka oblasti. Na tabulce s přehledem výsledků se pracuje a 

bude v nejbližších dnech uveřejněna. 

OV jednal a nutnosti propagace této akce (web, FB, email), dále nutnosti lepší informovanosti v řadách 

jezdecké veřejnosti, do budoucna lepší přístup k volbě termínů a pořadatelů kol. Je také třeba lepší 

spolupráce s pořadateli jednotlivých kol SJL (dodávání výsledků a dodržování pravidel). Rok 2019 bude 

dořešen ve stávajícím modelu, a pro další rok připraven nový. Bylo diskutováno o jeho možnostech. 

V Drbal navrhl variantu spolupráce s A. Suchánkem. 

Na webu a FB oblasti bude zveřejněna upoutávka na další kola SJL. Pověřen sekretář oblasti. 

Tabulku se získanými body dosud nedodali pořadatelé SJL – Opřetice 11. 5. 2019, Heroutice 19. 5. 2019 a 

Čakovičky 1. 6. 2019. Sekretářka oblasti vyzve tyto pořadatele k neprodlenému dodání výsledků, aby 

mohla být zpracována tabulka. 

Bod 3. – Oblastní SCM všestrannost – pro finální vyúčtování stále chybí podklady od pořadatele. Nedodány 

přes opakovanou urgenci. OV schválí celkový náklad tohoto soustředění po doložení chybějících dokladů.    

Oblastní SCM pony Heroutice 4. – 5. 4. 2019, 6 účastníků – OV schvaluje vyúčtování v programu OPP ve 

výši 18.700,- Kč. Pořadatel obdržel připomínky k úpravě vyúčtování. Do data jednání OV nebyly 

pořadatelem dodány potřebné podklady. 

V obou případech stanovuje OV lhůtu na dodání všech podkladů do 30. 6. 2019. 

Bod 4. – OV jednal o zastaralosti PC p. M. Moudrého, schvalovatele rozpisů v oblasti a žádá tímto VV ČJF 

o schválení nákupu nového PC. Do rozpočtu oblasti zařadí Ing. Bůžková (předpokládaný náklad cca 

20.000,- Kč). 

Tento bod byl odeslán k projednání VV ČJF po předminulém jednání OV (s dotazem jak postupovat) – 

dosud bez odpovědi.  



Bod 5. – ZZVJ: 

 ZZVJ Mělník 30. 5. 2019 – 11 přihlášených, 1 nesplnil (teorie). Celkové náklady 6.084,- Kč. 

 ZZVJ Mělník 13. 6. 2019 – 9 přihlášených, 1 nesplnil (teorie). Celkové náklady 4.280,- Kč. 

 ZZVJ Heroutice 20. 6. 2019 – na žádost pořadatele byly přesunuty na 19. 6. 2019 (odstávka 

elektřiny v celém areálu) – komise hl. komisař A. Klauz, komise M. Perníček, J. Chvapil, J. Nosková. 

J. Nosková byla do seznamu komisařů přidána dne 17. 6. 2019 pro indispozici Ing. M. Veselého. OV 

tuto skutečnost bere na vědomí. 

 ZZVJ Mělník 18. 7. 2019 – komise hl. komisař M. Moudrý, komise I. Matoušková, J. Chvapil, 

náhradník J. Nosková). 

 

Bod 6. – OV schválil na svém předminulém jednání udělení bronzového výkonnostního odznaku – drezura 

pro Janu Bělíčkovou, A1671. Požadované výsledky doloženy. 

K datu dnešního jednání OV nebyl VV ČJF odznak opět schválen, sekretář oblasti požádá sekretariát o 

projednání této žádosti znovu. 

Bod 7. – sekretář oblasti seznámil OV s obsahem Návrhu na zahájení Disciplinárního řízení, podaného paní 

M. R. proti panu J. H. OV doporučuje stěžovatelce obrátit se na soud v občansko-právním sporu, při kterém 

je ochoten dosvědčit skutečnosti, týkající se ČJF (neexistence členství dcery paní M. R.)  

OV nicméně pověřuje sekretářku oblasti sestavením dopisu, ve kterém OV upozorní pana J. H. na 

nevhodnost jeho chování a k nápravě v oblasti finančních prostředků. Pan J. H. se jako člen ČJF zachoval 

nevhodně, a jeho jednání nevrhá dobré jméno na celou ČJF..  

Disciplinární řízení však nebylo zahájeno, pro jeho zahájení nebyl shledán důvod. Sekretářka odeslala 

písemnou odpověď. 

Bod 8. – OV schvaluje proplacení faktur JK Heroutice za technické zajištění OM drezura ve výši 7.000,- a 

tomuto subjektu také fakturu za technické zajištění OM pony ve výši 12.000,- Kč. 

Bod 9. – OV jednal o přípravě rozpisu OM skoky – ing. Bůžková zaslala pořadateli rozpis z předchozího 

roku, OV odsouhlasil návrh nového sboru rozhodčích po omluvě V.Drbala a MVDr.Burešové (OM skoky hl. 

rozhodčí J. Nosková, sbor rozhodčích Ing. P. Bůžková, M. Moudrý (pátek), I. Matoušková (pátek), L. 

Korejsová (sobota + neděle) a L. Bernatová (sobota + neděle). M.Moudrý je pověřen jednáním 

s pořadatelem a co nejrychlejším uveřejnění rozpisu v JISu.  

Bod 10. – OV na minulém jednání rozhodl o vedoucích ekip při MČR, v návrhu bylo předneseno: 

 MČR skoky senioři a U25 – vedoucí ekipy A. Halíková, tel: 732 656 444 

 MČR skoky děti a junioři – vedoucí ekipy K. Vašáková, tel: 724 994 032 

 MČR všestrannost – vedoucí ekipy A. Klauz, tel: 702 181 129 

 MČR spřežení – vedoucí ekipy M. Veselý, tel: 604 428 192 

 MČR drezura – vedoucí ekipy H. Vášáryová, tel: 723 761 899  

 MČR pony – vedoucí ekipy Vladimír Mestenhauser, tel: 777 234 448 

Jmenovaní u jednotlivých kategorií budou průběžně sledovat výkonnost případných účastníků MČR a 

kontaktovat je. Informace budou průběžně předávat sekretářce oblasti. 

Kontakty na vedoucí ekip zveřejní sekretářka oblasti na webu a FB oblasti s výzvou, aby se zájemci o start 

na MČR družstva ve všech disciplínách orientačně hlásili vedoucím ekip, kteří předloží seznam zájemců OV 

k rozhodnutí o účasti na MČR družstva. 



Dále je uvažováno řešit podporu účastníků naší oblasti na MČR formou příspěvku na ustájení – pouze 

v případě příznivé ekonomické situace. 

Bod 11. – Probíhá uznávací řízení Krajského projektu – SCM - předseda oblasti informoval o jednání se 

zástupcem VV pro sport – bylo dohodnuto, že veškeré podněty na téma závodů a sportu budou zasílány 

přímo.  Komunikace s Mgr. Vašákovou, jako konzultantkou OV pro témata sportující mládeže – průběžně 

(téma příprava a podpora MČR, soustředění). 

Projekt, zpracovaný Mgr. K. Vašákovou byl předložen Kraji STČ, po jeho schválení bude předloženo OV. 

Bod 12. – OV schvaluje fakturu JK Komárno – Nymburk ve výši 2000,- Kč za organizační zajištění kola SJL. 

Bod 13. – sekretářka oblasti informovala OV, že byla úspěšně zpracována žádost J. Pavla o výplatě financí 

za body, získané v rámci seriálu SJL 2018. Panu Janu Pavlovi byly finance převedeny ze soukromého účtu 

sekretářky, která si částku vyúčtovala ve vydání hotovosti za měsíc květen. P. Pavel stvrdil podpisem na 

výplatním archu převzetí financí. 

Bod 14. – OV schvaluje žádost o výkonnostní odznak pony všestrannost a stříbrný výkonnostní odznak 

všestrannost pro M. Smolíkovou (B2922). Požadovaná výkonnost doložena v obou případech. 

Bod 15. – OV schvaluje žádost M. Blažka (B3122) o zvýšení kvalifikace rozhodčí – národní. Potřebná 

kvalifikace doložena. Žádost byla podpořena skokovou komisí dne 29. 5. 2019. 

Bod 16. – OV byl dne 27. 5. 2019 vyzván k návrhům členů komisí ze členů oblasti, za naši oblast jsou 

navrženi: 

 M. Moudrý do komise legislativní 

 Ing. P. Bůžková do komise vzdělávací 

 Ing. A. Klauz do komise všestrannosti 

 V případě vzniku komise rozhodčích oblast navrhuje za její členy MVDr. M. Burešovou a Ing. M. 

Veselého 

Bod 17. – OV schválil per rollam dne 12. 6. 2019 druhý přestup v sezoně pro sl. V. Růžičkovou (B3504). 

Vzhledem k tomu, že slečna V. R. přestupuje z oblasti A, bylo třeba schválení OV obl. A. Jeho schválení per 

rollam obdržela sekretářka oblasti dne 17. 6. 2019 od sekretářky oblasti Praha. 

Cílovému subjektu JK Norma (MB0446) byla dne 17. 6. 2019 odeslána faktura na 2000,- Kč za druhý 

přestup v sezoně mezi subjekty. Po přičtení financí na účet ČJF bude ručně proveden přestup do JK Norma. 

Bod 18. – OV schvaluje přesun hobby závodů JO La-Bohéme Zduchovice z 9. 7. 2019 na 10. 7. 2019. 

Bod 19. – OV schvaluje zrušení závodů ve všestrannosti, plánovaných v termínu 5. – 7. 7. 2019 

v Kněžičkách. 

Bod 20. – OV jednal o žádosti přesunu závodů (190608A1) z oblasti A do naší oblasti, pořadatelem by 

v naší oblasti měl být JK Komárno – Nymburk. OV požadavku vyhoví za předpokladu, že bude pořadatelem 

uhrazena na účet ČJF částka 2000,- Kč, neboť se jedná o vložení nových závodů do našeho kalendáře. 

Pořadatele informuje sekretářka oblasti. 

Bod 21. - V. Drbal  opět apeluje na dodržování STP – stavba parkuru. Pro rok 2020 bude nutné realizovat 
setkání s pořadateli závodů v rámci oblasti. A prosadit na celorepublikové působnosti dodržování 
pravidel! 
Je třeba vypracovat model vzdělávání – hobby jezdců. Situace na závodech této kategorie je 
katastrofální a v mnoha případech se jedná o nebezpečné počínání jezdců vůči okolí. Bez povšimnutí 
rozhodčích. 
 



Bod 22. – Další schůze OV se bude konat dne 16. 7. 2019 na Kladně od 10:00 hodin. 

 

Zapsala: Jana Nosková 

 

 


